Terms and Conditions

• This hand raiser Promotion Terms and Conditions (the "Promotion") consists of an opportunity whereby customers registering their interest in the next Galaxy smartphone product ("Device(s)") being launched on the 9th of July 2025 ("Launch Date") may be able to receive a promotional gift redeemable through a voucher ("Promotional Gift") redeemable on E-Store.

This Promotion is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan ("Samsung") and designed for its customers ("Customer(s)") in the Hashemite Kingdom of Jordan ("Territory").

- •This Promotion is only available when Customer completes the form ("Handraiser Form") on Samsung official eStore website (www.Samsung.com/Levant), they will be eligible for a thirty-five Jordanian Dinar (35) voucher valid for use on the pre-order purchase for coming Samsung Galaxy device that will be announced in 09/07/2025, and/or twenty Jordanian Dinar (20) voucher in the event the Customer clicked on the form through the emails without completing the information, and will be eligible to enter the raffle draw to win Samsung 65" QLED TV (QA65Q8FAAUXTW).
- The voucher will be sent to the Customer's email registered in the Handraiser Form.
- This Promotion is available only at Samsung online store (samsung.com/levant) ("E-Store") from 24/06/2025 until 9/07/2025 ("Promotion Period")
- Participation in this Promotion is limited to Customers who are at the majority age under the applicable laws of the Territory and have the legal capacity to enter into these Terms and Conditions.

الشروط و الاحكام

- هذه الشروط والأحكام ذات صلة بعرض التسجيل المسبق الترويجي ("العرض") بحيث تتيح الفرصة للعملاء الذين يقومون بتسجيل اهتمامهم بالهاتف القادم من هواتف Galaxy الذكية ("الجهاز/ الأجهزة") والذي سيتم طرحه في تاريخ 09 تموز 2025 (" تاريخ الطرح") ، للحصول على هدية ترويجية على شكل قسيمة شرائية مجانية ("الهدية الترويجية") قابلة للإسترداد من خلال المتجر الإلكتروني.
- تم تقديم هذا العرض الترويجي بواسطة شركة سامسونج الكترونكس ليفانت/الأردن ("سامسونج") وتم تصميمه لعملائها في المملكة الأردنية الهاشمية ("الإقليم").
- هذا العرض متاح فقط للعملاء الذين يقومون بتعبئة نموذج تسجيل الإهتمام ("النموذج") على موقع سامسونج الإلكتروني (https://www.samsung.com/levant_ar), سيحصل العميل على قسيمة شرائية مجانية بقيمة خمس وثلاثين (35) دينار أردني تستخدم عند الطلب المسبق للهاتف القادم من هواتف سامسونج Galaxy، والمقرر الإعلان عنه بتاريخ 2025/07/09، اما في حالة قيام العميل بالنقر على رابط النموذج دون استكمال البيانات المطلوبة يحصل العميل على قسيمة شرائية مجانية بقيمة عشرين (20) دينار أردني، وسيتأهل للدخول في السحب لربح تلفزيون سامسونج 65" QLED (QA65Q8FAAUXTW)
- سيتم ارسال القسيمة الشرائية للعميل على عنوان البريد الإلكتروني الذي تم تسجيله عند تعئبة نموذج تسجيل الإهتمام.
- •هذا العرض متاح فقط على متجر سامسونج الإلكتروني (https://www.samsung.com/levant_ar) ("المتجر") وساري من تاريخ (2025/06/24) ("فترة العرض").
- يقتصر الإشتراك في هذا العرض فقط للعملاء الذين اتمو سن الرشد وفقاً لأحكام القوانين المعمول بها في الإقليم ويتمتعون بالأهلية القانونية للدخول في هذه الشروط والأحكام..

- The Promotional Gift shall be provided subject to its availability and Samsung shall not be obliged to provide any alternative material related to the Voucher if it becomes no longer available.
- The Promotional Gift cannot be exchanged by cash or any other item.
- The Promotion cannot be used in conjunction with any other discount or offer.
- Orders fulfillment depends on stock availability, even
 if the Customer order request was confirmed, this
 shall not mean that the Customer request will be
 processed, it only means that the request is received
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period
- Samsung shall not be liable to customers for any loss and/or damages of any kind whatsoever suffered in connection with the Promotion and/or the promotions or the Customer's inability to avail of the Promotion and/or the Promotional Gift.
- By participating in this Promotion, the Customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to the Terms and Conditions or to the participation in this Promotion shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in Amman.

- يتم تقديم الهدايا الترويجية حسب توافرها، ولن تكون سامسونج ملزمة بتوفير اي بدائل متعلقة بالهدايا الترويجية اذا لم تعد هذه الهدية الترويجية متوفرة.
 - لا يمكن استبدال الهدية الترويجية بالنقود أو أي هدية أخرى.
 - لا يمكن استخدام أو دمج الخصم الترويجي مع أي خصم آخر.
- ان كمية الأجهزة المخصصة لهذا العرض محدودة، ويعتمد تأكيد شحن طلبكم على مدى توفر الأجهزة، حتى اذا تم تأكيد طلبك، فهذا لا يعنى أننا قبلنا طلبك، بل يعنى فقط أننا استلمنا طلبك.
- يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط.
- إن سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/أو ضرر، أيا كان، قد اصاب العميل بسبب عدم تمكنه من تفعيل أو استخدام هذا العرض، أو لأي سبب آخر مهما يكن.
- إن سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/أو ضرر، أيا كان، قد اصاب العميل بسبب عدم تمكنه من تفعيل أو استخدام هذا العرض، أو لأي سبب آخر مهما يكن.
- إذا قام العميل بالمشاركة في هذا العرض فإنه يقبل بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذو ارتباط مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.